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Z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i  Organizacyjnej  z dnia 15 grudnia 2004 r.  

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni - członkowie Komisji Samorządowo-Społecznej, 

Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, Radca Prawny Urzędu Gminy E. Janio.  

 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył: Przewodniczący Komisji H. Kalinowski, który otworzył 

posiedzenie, powitał przybyłych i przedłożył porządek dzienny posiedzenia:  

 

1. Analiza  materiałów na sesję Rady Gminy (projektów uchwał) 

2. sprawy różne. 

 

Pierwszym omawianym projektem uchwały była uchwała w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodat-

ków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego za warunki pracy oraz wysokość i warunki 

wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe 

zasady jego przyznawania i wypłacania. 

 

Regulamin omówiła Radca Prawny Urzędu E. Janio. Na wstępie poinformowała, że zmieniły 

się przepisy karty nauczyciela i organy samorządu gminnego mają  obowiązek ustalania po-

wyższego regulaminu  co roku. Treść omawianego regulaminu stanowi załącznik do niniej-

szego protokołu. 

Wysokość proponowanego dodatku motywacyjnego została  w projekcie uchwały zapropo-

nowana  na 5,5 %.  

Zasadniczą zmianą w porównaniu do poprzednio obowiązującego regulaminu jest to, iż taki 

dodatek motywacyjny może otrzymać  także nauczyciel stażysta po przepracowaniu 2 mie-

sięcy pracy, natomiast dyrektor po przepracowaniu co najmniej 5 miesięcy.   

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby po przeanalizowaniu konkretnego działu regu-

laminu, radni zgłaszali ewentualne swoje pytania, bądź uwagi.  

 

Radna Z. Kasperska  zabierając głos powiedziała, że w przedstawianym regulaminie brak jest 

opinii nauczycieli, dyrektorów, ZNP.  

 

Radca Prawny  w odniesieniu do powyższego udzieliła odpowiedzi, że zgodnie z przepisami 

Karty nauczyciela regulaminy muszą być opracowywane na każdy rok i także z tych przepi-

sów wynika, że organ ustalający ma obowiązek konsultacji regulaminu ze  Związkami Na-

uczycielstwa Polskiego. Podczas opracowywania regulaminu uczestniczyli przedstawiciele 

Związków Nauczycielstwa Polskiego, który jest reprezentantem nauczycieli, a także uczestni-

czyli dyrektorzy. Wszystko zostało uzgodnione i wymogi stawiane przepisami zostały speł-

nione.  

Następnie Radca Prawny omawiała kolejno dalsze rozdziały regulaminu dot. dodatku funk-

cyjnego, dodatku za warunki  pracy, wynagrodzeń za godziny ponadwymiarowe i godziny 



doraźnych zastępstw, innych składek wynagrodzeń, nagród specjalnych z  funduszu nagród, 

dodatków mieszkaniowych. 

 

W–ce Przewodniczący Rady R. Figiel zadał pytanie, czy wszystkie zawarte w regulaminie 

dodatki mieszczą się w proponowanych 5,5 %, czy za każdy odrębny dodatek jest odrębna 

kwota.  

Radca prawny poinformowała, że wymienione  dodatki są odrębnymi kwotami, są one sumo-

wane, a w przypadku zbiegu dodatków wypłaca się najwyższy.  

 

Więcej uwag i pytań  do omawianego regulaminu nie zgłoszono, w związku z powyższym 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały przez Ko-

misję. 

Projekt uchwały w sprawie:  ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek 

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyj-

nego, funkcyjnego za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wy-

nagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania 

i wypłacania został zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu 10 głosami za, przy 2 głosach 

wstrzymujących się, bez głosów przeciwnych.  

 

Drugim omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie: 

ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli ze 

specjalnego funduszu funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno- wychowawcze. 

Poinformowano, ze nagrody będą przyznawane do 14 X z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

i ta nagroda nie może przekroczyć wysokości nagrody Wójta.  

 

Radna Z. Kasperka zadała pytanie, czy ten regulamin konsultowany był z Radami Rodziców.  

 

Radca Prawny E. Janio udzieliła odpowiedzi, że regulamin ten jest na razie konsultowany 

z Komisjami Rady Gminy. Jeżeli zostanie uchwalony przez Radę  Gminy i opublikowany, to 

prowadzenie konsultacji  z Radami Rodziców będzie należało już do dyrektorów szkół. 

Więcej  pytań  nie zgłoszono. Komisja zaopiniowała  regulamin określający kryteria i tryb 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dy-

daktyczno-wychowawcze w głosowaniu jednogłośnie. 

 

Komisja podczas omawiania projektu uchwały w sprawie: poboru podatków od nieruchomo-

ści, rolnego leśnego i od posiadania psów, od osób fizycznych w drodze inkasa i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso podjęła dyskusję  nad możliwością zwiększenia minimalnego wyna-

grodzenia za inkaso. 

Komisja postawiła wniosek, aby minimalna wysokość wynagrodzenia za inkaso nie wynosiła 

mniej niż 300 zł. 

 Wniosek Przewodniczący Komisji przedłoży na sesji Rady Gminy w dniu 29.XII br.  

Pozostałe projekty uchwał omawiała Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka, były to pro-

jekty uchwał w sprawach: 

 zatwierdzenia druków, informacji i deklaracji podatkowych, ustalenia programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie w 2005 r., zmian w budżecie Gminy na 

2004 r. polegających na włączeniu  do budżetu środków z  rezerwy subwencji ogólnej, 



zmian w budżecie Gminy na 2004, ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice, Pro-

jekty powyższych uchwał zostały zaopiniowane przez Komisje bez uwag i poprawek zaopi-

niowane w głosowaniu jednogłośnym.  

Treść powyższych uchwał znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

W sprawach różnych Skarbnik Gminy poinformowała, że z uwagi na to, że mogą wpłynąć 

jeszcze jakieś  środki do budżetu / dotacje / będą w związku z tym przygotowane na sesję 

Rady Gminy projekty uchwał dot. zmian w budżecie polegające na włączeniu środków do 

budżetu gminy.  

Przewodniczący Rady S. Marchewka i Przewodniczący Komisji  złożyli  wszystkim obecnym 

serdeczne życzenia z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

         Posiedzeniu przewodniczył: 

         Przewodniczący Komisji  

         Samorządowo-Społecznej  

         i Organizacyjnej  

         Henryk Kalinowski  

 

Protokołowała: 

Urszula Czerwonka  
 

 


